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Spørgsmål nr. S 419 
§ 20 – spørgsmål til mundtlig besvarelse den 15. januar 2020 
 

Til: Skatteministeren  

Dato: 5. december 2019 

Stillet af: 

2. OMTRYK: 

 

Morten Messerschmidt (DF) 

(ændret besvarelsesdato, den 6. december 2019). 

Hvilke tanker gør ministeren sig om CEPOS-rapporten, der viser, at de 

største danske selskaber (C20-selskaberne) betaler 56 pct. af deres 

samlede selskabsskat i Danmark, mens kun 11 pct. af deres omsætning 

ligger her i landet, og arbejder regeringen stadig for »en fælles skattebase i 

EU«? 

(Spm. nr. S 419). 

Begrundelse 

Der henvises til artiklen »Danske C20-selskaber betaler en stor del af deres 

selskabsskat i Danmark« af 28. november 2019 på cepos.dk og til artiklen 

»Ny udenrigsminister vil have EU til at opkræve skat fra techgiganter: »Det 

er jo ikke sjovt at opdage, at éns sygehus ikke fungerer, mens Facebook 

overhovedet ikke betaler skat i Europa«« af 11. juli 2019 på politiken.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 
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